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FCSB a reușit o victorie foarte importantă în fața formației israeliene Hapoel Beer Sheva,
cu scorul de 2-1 (0-0), joi seara, pe Stadionul Turner din Beer Sheva în Grupa G a Europa
League la fotbal. Vicecampioana României a făcut un pas mare spre calificarea în
șaisprezecimile de finală ale competiției, după cea de-a treia sa victorie în grupă, și are
maximum de puncte, 9.  

Succesul ''roș-albaștrilor'' a fost adus de ''dubla'' francezului Harlem Gnohere (70, 75), golul
campioanei Israelului fiind reușit de spaniolul Isaac Cuenca (87). Victoria a venit însă după ce
portarul Niță a avut două intervenții salutare, iar israelienii au cerut în două rânduri penalty
pentru henț în careu, având și un gol anulat pentru ofsaid (Melikson, 18).

  

Nicolae Dică, tehnicianul celor de la FCSB, a comentat victoria obținută de echipa sa pe terenul
lui Hapoel Beer Sheva, scor 2-1, într-un meci din grupa G a Europa League. 

  

"Nu suntem calificați, trebuie să mai facem trei puncte pentru a fi siguri de acest lucru.

  

Băieții trebuie felicitați pentru jocul pe care l-au făcut în această seară. Am început meciul foarte
bine, am avut ocazii de gol, dar după 30 minute cei de la Beer Sheva ne-au pus probleme.
Ne-am retras prea mult în repriza a doua, dar prin introducerea «Bizonului» am reușit să
marcăm și să ținem mai mult de minge.Am suferit pe final, știam că sunt periculoși pe benzi și
aduc foarte mulți jucători în careu. Importantă e totuși victoria", a declarat Nicolae Dică, la TV
Telekom Sport. 

  

Chiar dacă FCSB e cu un pas în primăvara europeană, Dică e conștient că adevăratul obiectiv
al FCSB-ului e cucerirea celui de-al 27-lea titlu de campioană. 

  

"Obiectivul nostru principal este să câștigăm campionatul. Trebuie să fim concentrați, să intrăm
cu aceeași atitudine și să jucăm la fel cum am făcut-o în această seară. 

  

E greu să ajungem în finala Europa League, momentan vrem să intrăm în primăvara
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europeană. Sper ca în cel scurt timp o echipă românească să ajungă într-o finală europeană", a
mai spus antrenorul vicecampioanei. 

  

  "Din păcate, l-am pierdut pe Benzar pentru trei săptămâni - o lună. A făcut ruptură. E păcat că
s-a întâmplat acum, dar sper că jucătorii care îl vor înlocui să o facă cel mai bine"a declarat   
Nicolae Dică, antrenor FCSB

  

FCSB e lider în grupă, cu 9 puncte, iar următoarele trei echipe au câte 3 puncte. Următorul
meci pentru FCSB va fi revanșa cu Hapoel, pe 2 noiembrie, la București. Dacă roș-albaștrii vor
câștiga etapa de peste două săptămâni, cu Hapoel Beer Sheva acasă, se vor califica matematic
în primăvara europeană!
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